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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:767 Lucka i jordförvärvslagen

Enligt medieuppgifter finns det ett problem i jordförvärvslagen som gör det 
möjligt att köpa privat skogsmark och omvandla det till bolagsmark utan att 
behöva ansöka om förvärvstillstånd. 
Landsbygdsministern har i en intervju i ATL sagt att hon väntar in ett svar från 
Jordbruksverket om detta är ett problem som behöver rättas till. 

Min fråga till statsrådet Anna-Caren Sätherberg är: 

 

Om denna lucka finns, är då statsrådet beredd att skyndsamt komma med ett 
förslag på lagändring som täpper till denna lucka i jordförvärvslagen? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-16
Besvaras senast
2022-01-26 kl. 12.00


